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Skolebestyrelsesmøde 7  
Tirsdag den 23. februar 2021 kl. 17.00 –  

19.30 virtuelt på GoogleMeet 
 

Kommende møder 

7. april 

17. maj 

14. juni 

Mødeleder: John 

Afbud: Johnny, Souhair, Mette. 

 

 

 
Tidsramme: 

Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00 - Nyt fra elevråd  

 udgår da eleverne pt ikke samles. 

Keld spørger de elevrådsansvarlige, om elevrådet kan mødes. 
 

2. 17.00 – 17.15 Nyt fra skoleleder og skolebestyrelse 

- Indskrivning 0. og 7. klasse 

- Nyt fra arbejdsgruppe om to principper 

- Coronaskolen 

- Status på udbud omkring kørsel til Inklusion 

- Pavillonstatus 

- Ledelsesinternat primo marts 

 

14 indskrevne i 0. klasse. 

Vi forventer tre 7. klasser i distrikt og en sportsklasse derudover.  

Coronaskolen går efter omstændighederne fint. Medarbejdere yder stor indsats under svære 

betingelser. Det kan mærkes, at den efterhånden lange nedlukning slider på alle. Drøftelse om 

prioritering af medarbejdertid - vi ønsker ikke at afkorte skoledagen yderligere, mene det er en 

mulighed, hvis særlige initiativer for udvalgte elever skal fylde mere. 

Punkt om kørsel til Inklusion sættes på med drøftelse om ønsker til kørselsudbuddet. 

Pavillon bliver stående i mindst et skoleår mere. Det betyder, at der er plads til cirka 118 i 

Inklusionscentret. 
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Ledelsen tager ikke på Internat i marts, men afholder temamøder om næste skoleårs 

planlægning. 

 17.15 - 17.25  Den kommende tid med særlig 

bestyrelsesinteresse 

- BUU 

- Dialogmøde 

- Arbejdstidsaftale 

 

 Der er BUU-møde mandag. Dagsorden er ikke kendt. 

Vi afventer melding om indgåelse af ny lokalaftale om lærernes arbejdstid. Der pågår pt 

forhandlinger mellem Skoleafdeling og Lærerforening. Vi tilstræber, at lærere og pædagoger 

ligestilles i involveringen i kommende skoleårs planlægning. 

3. 17.25 - 17.50 Status på beslutninger om Inklusion 
- Tilbagemelding på bestyrelsens brev 

- Den politiske beslutning 

- Videre herfra 

 

 
Der er sendt et brev fra formand for BUU til bestyrelsen. Beslutning om ny tildelingsmodel 

Inklusion er udsat. Den hidtidige model fortsætter mhp at sikre tid til at udarbejde en ny 

gennemarbejdet model. 

4. 17.50 - 18.05 
Timefordelingsplan og drøftelse om kommende 

skoleårs planlægning 

- Se bilag  

https://drive.google.com/file/d/1kPCs6YwvE-

31q7pgczGCegI0JmJi7R9w/view?usp=sharin

g 

- Introduktion til plan for planlægning af 

kommende skoleår 

 

 

 Præsentation af timefordelingsplan. Vi har hidtil taget afsæt i Børne- og 

Undervisningsministeriets vejledende timetal. 

To spørgsmål: 

Vil vi fastholde afsæt i det vejledende timetal ift vores planlægning? 

Vil vi fastholde model fra skoleåret 2020/2021 med ansøgning om afkortning af skoledagen til 

henholdsvis 33 i Overbygningen. 

Der svares ja til begge. 

https://drive.google.com/file/d/1kPCs6YwvE-31q7pgczGCegI0JmJi7R9w/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1kPCs6YwvE-31q7pgczGCegI0JmJi7R9w/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1kPCs6YwvE-31q7pgczGCegI0JmJi7R9w/view?usp=sharing
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Drøftelse omkring prioritering af naturfag fremfor Kristendomskundskab. Keld involverer 

faglærere i Kristendom på en drøftelse af prioritering. Kommende punkt i april. 

 

 Pause fra 18.05 - 18.15 

5.. 

 

18.15 - 18.45  Drøftelse i forlængelse af bestyrelseskursus 

https://www.prologio.com/courses/skole-og-

foraeldre/skolebestyrelsen 

Runde: 

- Hvor fandt du ny viden? 

- Har du særlige opmærksomhedspunkter? 

 

Måden vi arbejder med principper - handleplan, succeskriterier, involvering, synlighed. 

Vi prøver at skabe synlighed omkring referat. Keld drøfter med Adm om synlighed.  

 

6. 18.45 - 19.00 Ordensreglement 

https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2020/

1951 
Revision af skolens ordensregler – idet 

bekendtgørelsen bl.a. giver sanktionsmuligheder i 

fritiden, og ordensreglerne skal formidles ved 

skoleårets start, så bør de drøftes i skolebestyrelsen 

inden 1. juli 2021  

 

Keld introducerer punktet 

 

 

 Ledelsen drøfter den ændrede bekendtgørelse og Skolebestyrelsen orienteres/involveres på 

kommende møde. 

 
18.50 - 19.15 Brugertilfredshedsundersøgelse 

- Se bilag med resultater 

https://drive.google.com/drive/folders/1Xb2

QY6_V_MhaTOJ3Q4mCVlArqu9inoXP?us

p=sharing 

 
- Drøftelse 

- Forslag til proces - se bilag 

 

 Keld laver et bilag til referatet med udtræk af spørgsmål og svar på Langsøskolen. 

Drøftes på kommende møde. 

 
19.15 - 19.25 Feriepasning 

- Hvad vil bestyrelsens gerne vide for 

langsigtet stillingtagen? 

- Drøftelse om for og imod ved udvidelse af 

feriepasning 

 

 Drøftelse af feriepasningen. 

https://www.prologio.com/courses/skole-og-foraeldre/skolebestyrelsen
https://www.prologio.com/courses/skole-og-foraeldre/skolebestyrelsen
https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2020/1951
https://www.retsinformation.dk/eli/lta/2020/1951
https://drive.google.com/drive/folders/1Xb2QY6_V_MhaTOJ3Q4mCVlArqu9inoXP?usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1Xb2QY6_V_MhaTOJ3Q4mCVlArqu9inoXP?usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1Xb2QY6_V_MhaTOJ3Q4mCVlArqu9inoXP?usp=sharing
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Forklaring af baggrund. 

Vi fastholder den nuværende ferielukning og ønsker ikke at udvide egen feriepasning. 
  7.  

19.25 - 19.30 Eventuelt 

-  

 

 
BD undersøger omkring afvikling af idræt. 

Spørgsmål og svar på coronatiltag. 

 

 
 

 

 

 
    
 
 
 
 

 

Kommende punkter: 

regnskab for 2020 

Budget 2021 - Bærerbudget og overordnet 

IT - bring your own device 

Værdiregelsæt 

Kørsel til Inklusion - ønsker til udbud 

Kan vi nedjustere timetal Kristendom til fordel for oppprioritering 

Naturfag 

ordensreglement 

 


